

T-WOLF

T70

THREE-MODE
MECHANICAL KEYBOARD
BLUETOOTH/2.4G WIRELESS/TYPE-C WIRED

三模机械键盘



产品说明书

本产品有雷狼官方授权

键盘规格说明

产品名称 雷狼系列客制化三模机械键盘			
产品型号 T70			
产品颜色 黑红色/奶白色			
适应系统 Win XP/Vista/Win7/Win8/WIN10等			
Type-C有线+2.4GHz+5.2/3.0蓝牙（三种模式）			
键盘键数	97键	电池容量	2000mA
键盘重量	870±20g	键盘线长	1.5M
工作电压	DC 3.8V	键盘尺寸	404X142X37.5MM
工作电流	<180mA	防鬼键数	全键无冲
键盘功能 支持多媒体功能/旋钮控制灯光音量功能			

键盘连接方法

Type-C接口 USB接收器盒 USB接收器

- 从包装中取出键盘,将USB插头插入您的电脑,笔记本电脑或MAC电脑的USB端口,该设备不需要安装驱动程序,键盘即插即用,灯光默认常亮模式。
- 滚轮旋钮默认上下滑动音量控制,短按静音,长按3秒滚轮旋钮键,同时NUM CAP WIN灯闪三下,此滚轮旋钮上下滑动转换成灯光亮度控制,短按切换灯效模式,旋钮左右转换成背光亮度,单下压切换背光灯效,在按3秒旋钮键,转换成音量模式。

三模键盘操作方法

- 模式一:Type-C有线键盘:
1.插入Type-C线连接电脑和键盘,在按FN+5%键切换至有线模式。
- 模式二:2.4GHz无线键盘:
1.插入USB适配器,插入电脑USB接口,打开开关至ON。
2.按FN+4\$,切换到2.4GHz模式,即可连接使用。
- 模式三:BT4.0/BT3.0蓝牙键盘:
1.打开开关至ON,长按FN+1!、2@或者3#键,打开电脑或手机设备,搜索:BT5.2_1/2/3或BT3.0_1/2/3,进行配对,配对中一直快闪配对,成功则停止闪烁,点击连接即可。

三模键盘功能操作方法

组合按键	WIN功能	MAC
FN+F1	FN+A=WIN系统 屏幕亮度-	FN+S=MAC系统 屏幕亮度-
FN+F2	屏幕亮度+	屏幕亮度+
FN+F3	多屏显示 (WIN+TAB)	任务中心 (CTRL+I)
FN+F4	搜索	搜索 (win+space)
FN+F5	上一曲	上一曲
FN+F6	播放/暂停	播放/暂停
FN+F7	下一曲	下一曲
FN+F8	静音	静音
FN+F9	音量-	音量-
FN+F10	音量+	音量+
FN+F11	应用切换 (ALT+TAB)	应用切换 (WIN+TAB)
FN+F12	语言切换 (WIN+空格)	语言切换 (CTRL+空格)
FN+ESC	长按3秒恢复默认	长按3秒恢复默认
FN+ESC	单按F1-F12为多媒体, FN+F1-12组合时为F1-F12功能	
FN+WIN	锁/解锁WIN	/
FN+INS	锁屏 (WIN+L)	锁屏 (CTRL+WIN+L)

产品卖点

- 1.97键布局,节省桌面空间,便捷办公。
- 2.采用机械开关设计,反应灵敏,长久按压回弹力损耗小,打造真正机械轴体。
- 3.2.4G+蓝牙1/2/3+Type-C有线 三种模式连接。
- 4.键盘灯光效果支持亮度/速度可调 19种灯光效果模式切换。
- 5.滚轮音量控制旋钮,在紧张刺激的游戏也能轻松盲操控制音量大小和切换灯光。

保修卡

尊敬的用户
感谢您购买T-WOLF产品,T-WOLF所有产品均享受15天包换1年保修的售后服务政策,为了确保您的合法利益,请详细阅读本保修卡并妥善保管。

使用说明:

- 1.此保修卡作为T-WOLF产品保修的唯一凭证;
- 2.产品自售出之日起15日内,如发生性能故障,产品本身及包装完整,无划伤,则可更换同型号的产品(人为因素除外);
- 3.产品自售出之日起1年内,如发生性能故障,可享受保修服务(人为印刷除外);
- 4.超出产品保修期的不在保修范围内;
- 5.配件不在保修范围内;
- 6.非工作人员自行拆机的不在保修范围内。

包装内容

- 1、键盘 *1
- 2、USB接收器 *1
- 3、说明书 *1
- 4、Type-C线 *1



T-WOLF

T70

THREE-MODE
MECHANICAL KEYBOARD
BLUETOOTH/2.4G WIRELESS/TYPE-C WIRED



Product Manuals

This product is officially licensed by T-WOLF

Keyboard Specifications

Product Name TWOLF Series Customised Tri-Mode Mechanical keyboard			
Product type T70			
Product colours Black-red/Milk-white			
Adaptation systems Windows 98/2000/XP/VISTA/WIN7etc.			
Type-C wired + 2.4GHz + 5.2/3.0 Bluetooth (Three modes)			
Key cap	97keys	Battery capacity	2000mA
Weight	870±20g	Thread length	1.5M
Voltage	DC 3.8V	Keyboard Size	404X142X37.5MM
Current	<180mA	Number of anti ghost key	All keys without punch
Support multimedia function/knob to control light volume function			

Keyboard Connection

Type-C interface USB receiver compartment USB receiver

- Remove the keyboard from its packaging and plug the USB plug into the USB port of your PC, computer no driver installation is required for this device. The keyboard is plug play and the lights are in constant mode by default.
- Wheel knob default up and down slide volume control, short press mute, long press 3 seconds wheel knob key, at the same time NUM CAP WIN lights flash three times, the wheel knob up and down slide into the light brightness control, short press to switch the light effect mode.

Three-mode keyboard operation

- Mode I:Type-C wired keyboard:
I.Plug in the Type-C cable to connect your computer and keyboard.short press FN+5% to switch to wired mode.
- Mode II:2.4GH wireless keyboard:
I.Plug in the USB adapter, turn on the bottom switch to ON.
II.Press FN+4\$, switch to 2.4GH mode, the keyboard is ready to use.
- Mode III: BT5.0/BT3.0 Bluetooth keyboard:
I.Turn on the switch to ON,long press FN+1!、2@ or 3# key,turn on the computer orl phone device,search:BT5.2_1/2/3 or BT3.0_1/2/3, pairing, has been blinking pairing, success will be stop blinking and click connect.

Function operation method

Combined keys	FN+A=WIN	FN+S=MAC
FN+F1	Screen brightness -	
FN+F2	Screen brightness +	
FN+F3	multiscreen display	Task Center
FN+F4	look for sth.	
FN+F5	previous song	
FN+F6	Play/Pause	
FN+F7	Next Song	
FN+F8	Mute	
FN+F9	Volume +	
FN+F10	Volume -	
FN+F11	Application switching (WIN+TAB)	
FN+F12	Language switching (CTRL+space)	
FN+ESC	Long press 3 seconds to restore default	
FN+ESC	Single press F1-F12 for multimedia, F1-F12 function when combining FN+F1-12	
FN+WIN	Lock/Unlock WIN	/
FN+INS	Lock Screen	

Product Selling Points

- 1.97 keys layout, save desktop space, convenient office.
- 2.The mechanical switch is designed to be highly responsive, with little loss of resilience when pressed for a long time, creating a truly mechanical shftle.
- 3.2.4G+Bluetooth 1/2/3+Type-C wired Three modes of connection.
- 4.Keyboard lighting effects with adjustable brightness/speed 13 lighting effect modes.
- 5.The cylindrical volume control knob makes it easy to blindly control the volume and switch the lights during exciting games.

Warranty Card

Dear User
Thank you for purchasing a T-WOLF product. All T-WOLF products are covered by a 15day exchange and 1 year warranty policy, in order to ensure your legitimate interests, please read this warranty card in detail and keep it in a safe place.

Instructions for use :

1. this warranty card serves as the only proof of warranty for T-WOLF products;
2. within 15 days from the date of sale, if the product fails to perform, the product itself and its packaging are intact and free from scratches, it can be replaced with the same (except for human factors);
3. within 1 year from the date of sale, if the product fails to perform, the product will be covered by warranty (except for human printing);
4. not covered by the warranty if the product is out of warranty.
5. accessories not covered by the warranty.
6. not covered by the warranty if the machine is dismantled by non-staff.

Package contents

- | | | | |
|----------------------|----|----------------|----|
| 1、Keyboard | *1 | 2、USB receiver | *1 |
| 2、Instruction manual | *1 | 2、Type-C Cable | *1 |



FCC Warning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 0cm between the radiator and your body.